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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 
 Încheiat astăzi, 26 noiembrie 2014, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 2652 din 
20.11.2014, la care participă domnul secretar Ion Didoiu, precum şi 20 de consilieri locali 
din cei 23 de consilieri locali în  funcţie.  

Domnul secretar Ion Didoiu informează că sunt 20 de consilieri locali din cei 23 de 
consilieri în funcţie, lipsesc domnii consilieri locali Constantinescu Cosmin Dragoş, 
Panduraşu Adrian Iulian şi Persu Mihai. În aceste condiţii domnul secretar declară legal 
constituită şedinţa de astăzi. În continuare domnia sa prezintă procesul verbal al şedinţei 
ordinare din 29 octombrie 2014. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune 
aprobării şi se aprobă cu vot unanim procesul verbal al şedinţei ordinare din 29 octombrie  
2014. 
  În continuare, are cuvântul domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu 
prezintă ordinea de zi a şedinţei de astăzi prezentata de executiv care cuprinde 
următoarele puncte: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei de 
investiţii pe total surse de finanţare pentru anul 2014. 

2. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al 
unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi al instituţiilor de cultură pentru 
anul 2014 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea repartizării pe obiective a 
finanţării rambursabile internă în sumă de 15.000.000 lei, precum şi 
aprobarea prelungirii perioadei de tragere până la 31.12.2015.   

4. Raport şi proiect de hotărâre privind efectuarea unor plăţi din bugetul local. 
5. Raport şi proiect de hotărâre privind organizarea evenimentelor desfăşurate 

sub genericul “Decembrie Magic”, 05 – 31 decembrie 2014. 
6. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut 

intern pe termen lung pentru asigurarea cofinanţării proiectelor în valoare de 
38,2 milioane euro, alocaţi Programului Operaţional Regional 2007 – 2013, 
pentru Polul de Dezvoltare Urbană Sud Vest Râmnicu Vâlcea. 

7. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare cu 
Ministerul Apărării Naţionale privind stabilirea termenului pentru îndeplinirea 
obligaţiilor ce revin municipiului, conform art.2 din Hotărârea Guvernului nr. 
1101/2010. 

8. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea si completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 114/2014 referitoare la inventarierea unui imobil - teren în 
domeniul public al municipiului. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea preţului pentru serviciul 
public de producere, transport şi distribuţie a energiei termice sub formă de 
apă fierbinte pe raza municipiului Râmnicu Vâlcea. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea variantei de finanţare a 
proiectului “Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul 
municipiului Rm. Vâlcea pentru perioada 2009 – 2028, în scopul conformării 
la legislaţia de mediu şi creşterii eficienţei energetice – etapa a II-a”. 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
30/2007 referitoare la însuşirea inventarului bunurilor aparţinând domeniului 
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public al municipiului şi a listei bunurilor din domeniul public al municipiului 
concesionate Societăţii APAVIL SA. 

12. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
29/2010, aşa cum a fost modificată prin hotărârea nr. 311/160/2012 
referitoare la transmiterea în folosinţă gratuită a unui teren Arhiepiscopiei 
Râmnicului (terenul de lângă Centrul Rezidenţial). 

13. Raport şi proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil – construcţie din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului în vederea demolării. 

14. Raport şi proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de asociere nr. II 
191/2000 încheiat cu SC Librăriile Humanitas SA. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind închirierea amplasamentelor pe stâlpii de 
iluminat public în vederea montării unor panouri publicitare şi indicatoare 
direcţionale. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren în 
domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Zonă 
“Imobil locuinţe S+P+7E cu spaţii comerciale la parter, strada Mihai Eminescu 
nr. 2B”. 

18. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea transformării unor posturi din 
statul de funcţii aferent instituţiilor învăţământului de stat şi învăţământului 
preşcolar din municipiul Râmnicu Vâlcea urmare a promovării în grade/trepte 
profesionale superioare. 

19. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea structurii personalului 
nedidactic pentru învăţământul preuniversitar de stat şi învăţământul 
preşcolar din municipiul Rm.Vâlcea pentru anul şcolar 2014 – 2015. 

20. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului municipiului Rm. Vâlcea. 

21. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale Filarmonicii “Ion Dumitrescu” Râmnicu Vâlcea. 

22. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale Teatrului municipal “Ariel”. 

23. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Poliţiei 
Locale a municipiului. 

24. Raport şi proiect de hotărâre privind acordarea normei de hrană personalului 
din cadrul Poliţiei Locale a municipiului Rm. Vâlcea, începând cu data de 1 
ianuarie 2015. 

25. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la 
Convenţia de Parteneriat adotată prin H.C.L nr. 323/172/2012, în vederea 
furnizării serviciilor sociale în cadrul “Centrului de servicii terapeutice pentru 
copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea”. 

26. Raport şi proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii din cadrul unităţilor de 
învaţământ preuniversitar din municipiul Râmnicu Vâlcea. 

  În continuare, se supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim ordinea de zi a 
şedinţei. 
  Se intră în ordinea de zi şi se analizează punctele supuse dezbaterii. 
  La primul punct din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei de investiţii pe total surse de finanţare 
pentru anul 2014. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune rectificarea 
bugetului local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2014, în plus cu suma de 
4.047.960 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli. Astfel, bugetul pe anul 
2014 va avea valoarea totală de 265.853.130 lei, la partea de venituri, din care 
251.172.960 lei – venituri estimate pentru anul 2014 şi 14.680.170 lei – excedent al anului 
2013 şi 265.853.130 lei, la  partea de cheltuieli. 
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De asemenea, se propune şi rectificarea anexelor nr. 3, 6, 7 şi 8 la bugetul local. 
La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 

administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigorescu: Doamnelor şi domnilor, stimaţi 
colegi, comentariile pe care le voi face astăzi, vizavi de acest punct privind rectificarea 
bugetului local, fac parte dintr-o serie de intervenţii pe care le-am avut în şedinţele de 
consiliu, de-a lungul timpului, cu privire la modul cum sunt jonglaţi banii în bugetul public al 
municipiului. 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Atenţie la termeni. 
Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Vă rog să aşteptaţi. 
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigorescu: Se poate vedea că banii au fost 

retraşi sau mutaţi de la un capitol la altul datorită ineficienţei şi a modului de a-i cheltui. Cu 
alte cuvinte, astăzi, când asistăm la această rectificare, îmi dau seama că, la final de an, 
bugetul municipiului va avea un excedent nemaiîntâlnit până în momentul de faţă. E un 
excedent foarte mare şi cred că banii nu vor mai putea fi cheltuiţi datorită lipsei de  decizie 
şi... 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Domnule, vă rog să vă opriţi cu acuzaţiile. În 
primul rând excedentul se datorează şi banilor veniţi de la Guvern... 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Vă rog să aşteptaţi până 
vă dau cuvântul. Notaţi-vă ce aveţi de zis. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigorescu: Şedinţa este condusă de un 
preşedinte şi nu permit să fiu întrerupt. Aş vrea să trag un semnal de alarmă vizavi de unul 
dintre capitolele din buget şi mă refer aici, în mod excepţional, la cheltuielile cu proiectarea 
şi elaborarea studiilor de fezabilitate. În urma unei discuţii pe care am avut-o cu domnul 
viceprimar Matei  am înţeles că banii care sunt retraşi de la lucrări efective sunt, în primul 
rând, datorită faptului că vine iarna şi lucrările nu pot fi continuate, dar nu înţeleg de ce se 
retrag banii şi de la proiectare. Sunt studii de fezabilitate cărora le-a fost retrasă finanţarea. 
Ulterior, dumnealui vine cu argumente şi spune că... Mă refer aici la „Amenajarea Arenelor 
Traian” unde s-a retras partea de finanţare... 

Domnul viceprimar Gigi Ion  Matei: Care cât era? 
Domnul consilier local Crăciunescu Grigorescu: Amenajare zonă de agrement Baraj 

Nord şi se retrage finanţarea integrală. Sunt multe lucruri de acest gen, dar nu este normal 
să se retragă banii de la studiile de fezabilitate, pentru că indiferent dacă afară sunt -3 sau 
-15 grade, în birouri arhitectii şi proiectanţii pot lucra la aceste studii de fezabilitate. Faptul 
că sunt unele lucruri pe care dumnealui le afirmă că nu se pot realiza studiile de 
fezabilitate pentru că între timp au fost înstrăinate terenurile sau că există nişte contradicţii 
vizavi de un PUZ care s-ar putea face în zona Colonie Nuci, unde s-a luat în calcul să se 
facă un studiu de fezabilitate pe un teren proprietatea Oltchim-ului sau că există negocieri 
ascunse pe sub masă de care Consiliul Local nu are cunoştinţă pentru că a fost aprobat 
studiul de fezabilitate şi alocaţi bani pentru proiectarea obiectivului privind prelungirea 
Splaiului Independenţei, pe malul stâng al râului Olăneşti, până la intersecţie cu strada 
Corneliu Tamaş şi s-au purtat discuţii cu proprietarii pentru expropiere iar sumele sunt 
colosale. Cred că toate aceste discuţii ar trebui să fie transparente, drept urmare, suma 
care rezultă din bugetul local, circa 10 miliarde, mare parte din aceşti bani reprezintă 
sumele care au fost alocate iniţial pentru proiectare şi pentru studii de fezabilitate. Pe acest 
considerent vom vota împotriva rectificării de buget aşa cum se propune a fi făcută, iar 
suma aceasta de 10 miliarde care rezultă de la la reducerea costurilor la temele de 
proiectări să fie utilizate aşa cum şi-a propus executivul. Nu am obiecţiuni pentru partea de 
cultură, recreere, religie, unde sunt susţinute activităţile sportive sau banii care pot fi 
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alocaţi pentru tinerii cu rezultate excepţionale, însă nu este un lucru normal, nu este un 
lucru corect să tragem de la finanţare sume de bani care sunt destinate cheltuielilor de 
proiectare şi indiferent cine ce ar spune că, vara nu-i ca iarna, indiferent de sezon şi de 
anotimp, partea de studii şi partea de proiecte se fac în birouri şi nu afară la minus 30 de 
grade. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Domnule Crăciunescu, vă spun aşa, scurt, numai 
aberaţii aţi vorbit. Şi să vă spun de ce? V-am explicat, adineauri, am şi întârziat un pic, dar 
aţi vrut neapărat să vă vedeţi la televizor. Este cunoscut următorul aspect: Curtea de 
Conturi, de-a lungul anilor, a atras atenţia asupra sumelor cheltuite pentru studii şi 
proiecte. Mai mult decât atât, există Ordonanţa 26, dacă nu mă înşel, care interzice 
angajarea de sume din bugetul local pe lucrări de proiectare şi studii de fezabilitate, dacă 
nu există sursa de finanţare pentru execuţia lucrării respective. Este o chestiune de 
principiu foarte importantă pentru un bun gospodar. A venit Curtea de Conturi şi nu am zis 
nimic niciodată, în nicio şedinţă şi nici public şi nici între colegi sau adversari. Mi-a atras 
atenţia asupra sumelor colosale cheltuite pentru proiecte din anul 2008, 2009, 2010, 2011, 
care stau în sertar şi care sunt imposibil de pus în practică, mai mult decât atât era 
imposibil să fie puse în practică la data executării proiectului respectiv, lucruri care sunt cu 
adevărat grave. V-am spus despre studiul de fezabilitate de la Colonie. Cum să faci PUZ la 
Colonie pe un teren care aparţine Oltchim-ului? Este o aberaţie, aţi repetat-o, iar oamenii 
care se pricep o să înţeleagă şi o să-şi dea seama de gândirea dumneavoastră. Aţi mai 
spus despre zona de agrement Nord. Sunt acolo probleme legate de partea juridică a 
terenului şi nu puteam să angajăm o proiectare sau nişte cheltuieli dacă situaţia juridică a 
terenului nu este foarte clară. Una peste alta eu nu mi-am notat pentru că am crezut că vă 
opriţi la un moment dat, dar vă răspund şi v-am răspuns de fiecare dată la orice acuzaţie 
aberantă pe care o aduceţi. Să ştiţi că a avea un excedent nu înseamnă a avea o execuţie 
bugetară dezastruoasă. A avea excedent înseamnă că ţi-ai gospodărit banii foarte bine, că 
proiectul iniţial de buget a fost făcut pe nişte intenţii mai mari de venituri. Trebuie să scot în 
evidenţă, nu am vrut eu, dar mi-aţi ridicat mingea la fileu, o parte din acest excedent vine 
din faptul că o sumă foarte mare de bani a venit de la Guvern şi a acoperit o parte din 
cheltuielile care erau bugetate şi atunci au rămas banii noştri din impozite şi taxe ca 
excedent şi pot fi foarte bine consumaţi în anul viitor pentru că nu se pierd şi nu îi ia 
nimeni. Am completat cheltuielile cu sume care au venit de la Guvern şi nu sunt deloc mici. 
Nu ştiu care Guvern a mai dat  300 de miliarde într-un an bugetar. Prin urmare, eu am 
spus, pentru cine vrea să înţeleagă, că dumneavoastră vorbiţi numai lucruri prin care vreţi 
să denigraţi activitate cuiva, dar eu vă spun şi mă laud că am avut o execuţie bugetară 
exemplară şi am făcut numeroase economii. Dacă vreţi vă trimit o situaţie exactă pe 
puncte şi pe domenii în care am făcut nenumărate economii şi de asta avem un excedent 
care trebuie să ne bucure şi să nu ne deranjeze, iar banii respectivi se folosesc în anul 
următor fără niciun fel de restricţie sau fără niciun fel de problemă. 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Am şi eu o rugăminte: 
haideţi, să încercăm să condensăm. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule Matei, în condiţiile în care ne 
spuneţi că un control al Curţii de Conturi v-a atras atenţia eu cred că s-a făcut un raport şi 
normal şi corect ar fi să-l faceţi public în Consiliul Local, ca să vedem acolo unde au fost 
erori şi dacă, întradevăr, raportul Curţii de Conturi menţionează foarte clar vizavi pe 
situaţia privind studiile de fezabilitate. 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Avem o situaţie exactă. 
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Este un act de normalitate ca aceste 

lucruri să nu fie secrete. Consiliul Local trebuie să fie în cunoştinţă de cauză atunci când 
se vor lua anumite decizii şi trebuie să fim informaţi. Referitor la celălalt aspect referitor la 
nepromovarea unor studii de fezabilitate, aveţi suficient personal în aparatul de specialitate 
pe care îl coordonaţi, în aşa fel încât atunci când propuneţi un proiect politic vizavi de o 
anumită zonă care poate fi luată în discuţie, personalul de specialitate poate să identifice 
dacă pe terenul respectiv se poate face PUZ, se poate face amenajare, este înstrăinat, 
mai este sau nu în proprietatea publică. De asta, acum există o lipsă totală de 
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transparenţă în actul decizional şi o inconsecvenţă în decizia pe care o luaţi. Păi, înainte, 
este ca o sugestie pentru dumneavoastră şi cei din aparatul de specialitate, înainte de a 
veni cu o propunere politică în Consiliul Local că vrem să modernizăm zona de agrement 
de la Baraj Nord, Direcţia de Dezvoltare Locală poate să... 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu:  Haideţi să scurtăm 
discuţia pentru că mai sunt şi alţii care vor să ia cuvântul. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Există, cu asta închei, şi se 
vehiculează, în ultima vreme, un lucru: cine nu ştie să cheltuiască banii ramâne cu ei, ca 
fraierul, în buget. Mulţumesc. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Vreau decât atât să vă spun: proiectul de buget, 
buget pe care l-am executat eu, în mare parte, nu a fost promovat de mine ca ordonator de 
credite. Altcineva era ordonator de credite şi cred că înţelegeţi foarte bine şi toată lumea 
poate să înţeleagă mai mult. 

 Domnul consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Da, îl rog mult pe domnul 
viceprimar Matei, când face acea informare cu execuţia bugetară şi celelalte informaţii să 
nu le dea numai domnului Crăciunescu ci tuturor dacă se poate. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu:  Da, de acord. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  Cui o cere. Nu avem atâta hârtie. 
Domnul consilier local Pruteanu Costel Bogdan:  Eu vă cer acum şi plătesc hârtia. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  Da. Bine. 
 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Adevărul este că, cine priveşte această 

listă de investiţii, observă că din 57 de poziţii, 27 de poziţii sunt scoase total. Deci, cifra de 
50.000 prevăzută scoasă total şi este 0 şi concluzia nu poate fi decât aceea pe care am 
auzit-o înainte. Îi dau dreptate domnului Matei când spune că bugetul este bine gospodărit 
în momentul în care din toate poziţiile respective, vezi că ele au fost rectificate în minus 
sau în plus cu o sumă de 5-10% cât au costat sau cât a trebuit mai departe. Dar, în 
momentul în care ea este scoasă în totalitate şi în momentul în care prin strategia pe care 
ne-am propus-o, fie ea chiar în formă de draft, vrem să facem aceste investiţii în 
continuare, domnule Matei? Nu? Studiul de trafic, de exemplu, o arteră de legătură Gib 
Mihăescu- N. Bălcescu vrem să le face. De ce întrerupem acum că, repet, sunt scoase şi 
are dreptate domnul... 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  Pentru că nu mai avem timp să le facem. La 
studiul de trafic au intervenit foarte multe lucrări. 

 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Nu terminasem. Sigur că pot să fie 
asemenea situaţii neprevăzute privind situaţia juridică a terenurilor şi în momentul în care 
noi le punem în lista de investiţii trebuie să avem, prin aparatul de specialitate, garanţia că 
nu avem astfel de probleme. Nu punem la întâmplare pe lista de investiţii, iar dacă în 
cursul anului nu le urmărim şi ajungem chiar cu o lună înainte să scoatem 27 de poziţii 
este întradevăr un semn de întrebare şi o să vedem şi la celelalte. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:Am o singură întrebare: Domnule Ioniţă aţi votat 
bugetul în care pentru poziţia privind  PUZ-ul de la Colonie Nuci a fost alocată o sumă de 
bani? 

 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Eu ştiu că da. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Atunci? 
 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Şi de ce nu s-a făcut? 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Păi dacă terenul am constatat că este al    

Oltchim-ului şi nu putem. 
Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Păi, eu ce vă spun: este vorba despre 

neinformare. Aveţi un aparat de specialitate... 
 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Avea, domnul Frâncu, domnule. Nu eu am făcut 

acest buget. 
 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Atenţie, nu trebuie să o luaţi neapărat în 

curtea dumneavoastră că aveţi destule. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Păi da, toţi săriţi pe mine... 
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Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Puneţi aparatul de specialitate la lucru şi 
anul viitor sau în bugetele viitoare să nu mai avem în listă asemenea poziţii, asemenea 
investiţii care nu pot fi realizate pe motivul că nu ştie Ion ce face Măria. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Îl înţeleg pe domnul Crăciunescu că nu a votat 
bugetul, dar  dumneavoastră care l-aţi votat? 

Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Păi de asta v-am şi spus. V-aţi trezit taman 
acum la sfârşitul anului? Nu este momentul să vă împăunaţi că dacă avem 10% excedent 
este motiv de glorie. Este motiv de glorie dacă întradevăr vine din rectificare, cum a fost la 
proiectele euroepene că au costat mai puţin, dar nu prin faptul că din cele 27 de poziţii nu   
s-a realizat absolut nimic. Zero lei, zero bani. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei de investiţii pe total surse de 
finanţare pentru anul 2014. 

Întrunind 15 voturi “pentru”, 2 voturi “împotrivă” (următorii consilieri locali: 
Crăciunescu Grigore şi Muşat Constantin) şi 3 “abţineri” (următorii consilieri locali: 
Pruteanu Costel Bogdan, Ioniţă Gheorghe şi Vîrlan Eduard)  se aprobă următoarele:  

- rectificarea bugetului local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2014, în 
plus cu suma de 4.047.960 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, 
conform anexelor nr.1 şi nr.2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

-bugetul pe anul 2014, rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea 
totală de 265.853.130 lei, la partea de venituri, din care 251.172.960 lei – venituri estimate 
pentru anul 2014 şi 14.680.170 lei – excedent al anului 2013 şi 265.853.130 lei, la  partea 
de cheltuieli ; 

-rectificarea listei cuprinzând «Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe 
unităţi de învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2014», în plus cu suma de       
164.910 lei, ajungând la valoarea totală de 9.909.150 lei, conform anexei nr.3, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

-rectificarea listei de investiţii pe anul 2014 – TOTAL SURSE DE FINANŢARE în 
minus cu suma de 1.087.100 lei (sursă buget local) şi în plus cu suma de 500.000 lei 
(sursă buget de stat), ajungând la valoarea totală de 33.760.760 lei, conform anexei nr.6, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată ; 
 -majorarea capitalului social al Societăţii ETA S.A. cu suma de 372.500 lei ; 
 -consecinţă a prevederilor de mai sus se acordă mandat special reprezentanților 
Consiliului Local în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea ETA S.A, pentru a 
îndeplini atribuţia prevăzută la art.4.3, lit.f) din Actul Constitutiv al societăţii, respectiv «să 
majoreze capitalul social al societăţii cu suma de 372.500 lei»; 

-rectificarea listei de investiţii pe anul 2014 – fonduri externe nerambursabile 
postaderare şi cofinanţare buget local, în plus cu suma de 3.525.860 lei, ajungând la 
valoarea totală de 40.325.600 lei, conform anexei nr.7, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată ; 

-rectificarea Listei de investiţii pe anul 2014 – unităţi de învăţământ preuniversitar de 
stat pe anul 2014, în minus cu suma de 5.910 lei, ajungând la valoarea totală de 86.090 
lei, conform anexei nr. 8, care face parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

-influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele menţionate mai sus, iar 
anexele nr.4 - Lista cuprinzând «Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi 
de învăţământ preşcolar cu program prelungit pe anul 2014 »,  nr.5 - Situaţia privind 
subvenţiile repartizate pentru acoperire cheltuieli cu serviciile funcţionale pentru internate 
pe anul 2014 şi nr.9 - Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ preuniversitar de stat pentru burse pe anul 2014 rămân nemodificate. 

La punctul doi din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 
şi instituţiilor de cultură pentru anul 2014. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune:  
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- rectificarea bugetului autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat 
pe anul 2014, în plus, cu suma de 55.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de 
cheltuieli, ajungând la valoarea totală de 4.638.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la 
partea de cheltuieli. 

- rectificarea bugetului autofinanţat  al instituţiilor de cultură pe anul 2014, în plus, cu 
suma de 3.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, ajungând la 
valoarea totală de 603.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor 
de învăţământ preuniversitar de stat şi instituţiilor de cultură pentru anul 2014. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- rectificarea bugetului autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat 

pe anul 2014, în plus, cu suma de 55.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de 
cheltuieli ; 

-bugetul autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat pe anul 2014, 
rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea totală de 4.638.000 lei, atât la 
partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli; 

-rectificarea bugetului autofinanţat  al instituţiilor de cultură pe anul 2014, în plus, cu 
suma de 3.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli ; 

-bugetul autofinanţat  al instituţiilor de cultură pe anul 2014, rectificat conform 
prevederilor de mai sus, va avea valoarea totală de 603.000 lei, atât la partea de venituri, 
cât şi la partea de cheltuieli; 

-influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele, parte integrantă a 
acestui buget, după cum urmează: 

-  anexa nr.1 – bugetul autofinanţat al unităţilor de învăţământ pe anul 2014 – 
Venituri; 

- anexa nr.2 - bugetul autofinanţat al unităţilor de învăţământ pe anul 2014 – 
Cheltuieli; 

- anexa nr.3  –  veniturile şi cheltuielile bugetului autofinanţat al instituţiilor de cultură 
pentru anul 2014. 

La punctul trei din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind modificarea repartizării pe obiective a finanţării rambursabile internă în sumă de 
15.000.000 lei, precum şi aprobarea prelungirii perioadei de tragere până la 31.12.2015.   

  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune modificarea 
alin.(2) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr.120 din 27 aprilie 2012, aşa cum a fost 
modificat prin hotărârile nr.136/2013, 180/2013, 315/2013 si 125/2014, în sensul prelungirii 
perioadei de tragere a sumei de 15.000.000 lei până la data de 31.12.2015 şi, pe cale de 
consecinţă, a începerii perioadei de rambursare a împrumutului la data de 01.01.2016. 

De asemenea, se propune şi modificarea anexei - obiectivele de investiţii finanţate 
din împrumutul bancar - la hotărârea Consiliului Local nr. 128/2012, aşa cum a fost 
modificată prin hotărârea nr. 136/2013. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind modificarea repartizării pe obiective a finanţării rambursabile 
internă în sumă de 15.000.000 lei, precum şi aprobarea prelungirii perioadei de tragere 
până la 31.12.2015.   

Cu vot unanim se aprobă modificarea alin.(2) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local 
nr.120/2012, aşa cum a fost modificat prin hotărârile nr.136/2013, nr.180/2013, nr. 
315/2013 şi     nr. 125/2014, care va avea următorul conţinut:  
 “Art.1.(2) Condiţiile de contractare a unui împrumut bancar în sumă de    
15.000.000 lei sunt următoarele: 
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- termen de utilizare a creditului – 5 ani, perioada 23.07.2012 – 22.07.2017; 
- perioadă de tragere (consum) – 23.07.2012 – 31.12.2015; 
- perioadă de rambursare – 01.01.2016 – 22.07.2017”.  

 De asemenea, se modifică anexa cuprinzând obiectivele de investiţii finanţate din 
împrumutul bancar la hotărârea Consiliului Local nr. 128/2012, aşa cum a fost modificată 
prin hotărârea nr. 136/2013, în sensul înlocuirii următoarelor obiective de investiţii, 
respectiv: Prelungirea bulevardului Dem Rădulescu de la intersecţia cu str. Ostroveni până 
la intersecţia cu DN 67; Amenajare şi modernizare str. Aurelian Sacerdoţeanu şi str. 
Patriarh Iustinian Marina, Reabilitare şi modernizare Colegiu Naţional Alexandru Lahovari 
cu următoarele obiective de investiţii: Modernizarea Parcului Zăvoi; Reabilitare pod peste 
râul Olt şi Reorganizarea şi amenajarea spaţiului public central din municipiul Râmnicul 
Vâlcea. 
  Modificările prevăzute la alineatul precedent, precum şi valoarea propusă pentru 
finanţare din împrumutul bancar în sumă de 15.000.000 lei, pe fiecare obiectiv de investiţii, 
sunt prezentate în anexa la hotărârea adoptată.  

La punctul patru din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind efectuarea unor plăţi din bugetul local, plus raportul de completare nr. 
39486 din 25.11.2014. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune alocarea din 
bugetul local de la Capitolul 67 "Cultură, recreere şi religie”, a sumei de 105.580 lei, ce 
intră în categoria «Cultură recreere». 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Dacă nu sunt discuţii, 
supunem la vot. 

Domnul consilier local Ţârdea Dumitru: Uşurel, păi discuţii nu facem? Ştiţi că în 
nişte şedinţe anterioare s-a pus problema că facem un nou regulament pentru acest tip de 
plăţi, aş vrea să se urgenteze ca să luăm la cunoştinţă de el, să-l votăm şi să ne încadrăm 
în prevederile acestui regulament. Un alt aspect: în material este prevăzută „suma 
solicitată” şi o altă rubrică „suma aprobată”.  

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Nu este corect ci, trebuie să fie „suma propusă”. 
Domnul consilier local Ţârdea Dumitru: Asta am sesizat şi eu. Ar fi bine să fie                     

„suma propusă”. Dacă e aprobată la ce o mai supuneţi la vot? 
Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Vreau să întreb vizavi de suma 

solicitată de către Inspectoratul Şcolar. Au solicitat suma de 60.000 lei şi propusă pentru 
aprobare de către executiv suma de 50.000 lei. Dar, avem o situaţie prezentată şi ştim 
nominal către ce elevi cu performanţe vor merge aceşti bani? Există? Că până în 
momentul de faţă nu ni s-a prezentat şi noi acordăm aceşti bani în baza unei solicitări dar 
ar trebui să ştim situaţia exactă pentru ca lucrurile să fie corecte şi nu mă îndoiesc de 
faptul că ele sunt corecte ci modul cum se vor primi banii şi prin intermediul cui. Aceşti 
copii cu performanţe deosebite trebuie să ştie că banii vin din bugetul public, cu aprobarea 
Consiliului Local şi nu din partea Inspectoratului sau de la Minister. Este o chestiune de 
normalitate ca după ce vor fi alocate sumele, după ce vor fi plătite sumele respective, ei să 
fie invitaţi faţă în faţă cu consiliul local să-i cunoaştem şi noi pe elevi şi dacă există o 
situaţie nominală cu aceşti elevi. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Cine doreşte să 
răspundă? 

Domnul consilier local Gherghinaru Ion: În primul rând, această festivitate este 
făcută de mai mulţi ani în prezenţa primarului, viceprimarilor şi a consilierilor. Aşa s-a 
întâmplat şi anul trecut. Nu ştiu dacă dumneavoastră aţi fost, eu am fost. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore:  Nu am fost invitaţi. 
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Domnul consilier local Gherghinaru Ion: A fost invitată toată lumea. S-a întâmplat la 
Cinematograful Geo Saizescu, anul trecut. În privinţa numărului exact al elevilor avem 
centralizate circa 90% din diplomele şi premiile primite de levi pentru că am luat o hotărâre 
care s-a folosit şi anul trecut şi anume: nu se premiază decât premiile I, II, III la tot ceea ce 
înseamnă olimpiade şi concursuri naţionale care poartă sigla Ministerului Educaţiei 
Naţionale. Suntem în faza în care aceste diplome sunt aduse şi verificate şi vreau să vă 
spun că sunt concursuri şi olimpiade care  s-au desfăşurat săptămânile trecute. Am luat ca 
termen data de 1 decembrie pentru că presupun că premierea se va face undeva la 
jumătatea lunii decembrie. Din acest punct de vedere, avem strânse, repet, circa 90% din 
numărul elevilor, diplomelor, CNP-urilor şi profesorul. Suma de 50.000 lei este suficientă. 
În momentul în care avem situaţia exactă a premiilor, facem o împărţire şi eşalonat: 
premiul I atât, premiul II atât şi premiul III atât. Vă mai atrag atenţia asupra unei probleme 
pentru că sunt loturi, cum a fost echipa de handbal unde nu poţi să premiezi echipa ca un 
premiu. Acolo sunt loturi de 10 copii, 20 de copii, de 12 copii şi trebuie făcut un calcul 
matematic în care se răsplăteşte atât elevul cât şi profesorul care l-a pregătit. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore:  Mulţumesc. Aş vrea să-i răspund 
domnului Gherghinaru, colegilor din consiliu sau executivului mai corect: dacă 
Inspectoratul a solicitat o sumă de 60.000 de lei pe ce considerent s-a diminuat suma? 
Pentru că sunt convins că au încercat să aibă o estimare cât mai aproape de realitate când 
au solicitat 60.000 de lei. Poate este nevoie de o sumă mult mai mare... 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: S-a mers pe situaţia de anul trecut. Ca să 
simplificăm. Atât s-a primit şi anul trecut. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Sunt suficienţi, domnule Gherghinaru, 
cei 50.000 de lei alocaţi? 

Domnul consilier local Gherghinaru Ion:  Da. 
Domnul consilier local Crăciunescu Grigore:  Aţi spus că mai aşteptaţi nişte premii 

până la 1 decembrie. 
Domnul consilier local Gherghinaru Ion:  Probabil că în loc să fie 410 lei un premiu o 

să fie 400 de lei dacă mai apar nişte premii. Nu ştiu dacă este o problemă dacă este o 
diferenţă de cinsi sau zece lei. 

Domnul viceprimar Vîrlan Eduard: Dacă vom aproba această sumă de 50.000 de lei 
şi la subpunctul 11 suma de 20.000 de lei, eu aş avea un amendament ca acest sume să 
fie plătite pentru elevii şi pentru sportivii din Municipiul Râmnicu Vâlcea. Aş vrea să se 
specifice în hotărâre acest lucru pentru că Direcţia Judeţeană pentru Tineret şi Sport va 
premia toţi sportivii din judeţ, iar suma pe care noi o alăcăm de 20.000 de lei să fie pentru 
sportivii din Râmnicu Vâlcea. Aşa şi la elevi. Aceasta este rugămintea mea. 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Cluburile sportive activează în Râmnicu Vâlcea. 
O fi copilul de la Valea Mare da activează tot în Râmnicu Vâlcea. 

 Domnul viceprimar Vîrlan Eduard: Sau poate să fie la un club în Drăgăşani 
 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  Nu o să fie aşa. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Haideţi să votăm atunci. 

Doriţi să vă susţineţi amendamentul? 
 Domnul viceprimar Vîrlan Eduard: Da. 
 Domnul consilier local Muşat Constantin: Din anexa pe care o avem în faţă vedem 

că în unele cazuri sumele sunt cele solicitate, iar în alte cazuri sumele sunt diminuate. Aş 
întreba executivul cum se face asta? Aş vrea să vă arăt spre exemplu la Asociaţia 
Judeţeană Sportul pentru Toţi a solicitat 5.000 lei i se acordă 5.000 lei, în schimb la 
Parohia Cuvioasa Paraschiva de la 25.000 de lei i se alocă 5.000 de lei. Cum se face? 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Sunt propuneri faţă de alte obiective, alte biserici, 
de alte lucrări sau de alte cheltuieli care s-au făcut şi nu putem să dăm mai mult. Niciodată 
nu o să găsiţi o solicitare de o sumă şi mai mare propunerea. 

Domnul consilier local Muşat Constantin:  Dar cum la asociaţia asta 5.000 de lei se 
cer şi 5.000 de lei se dau? 
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Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  Este Asociaţia Sportul pentru Toţi şi o să vedeţi 
că are 5 sau 6 concursuri şi dacă pentru un concurs am dat 1.000 de lei, am propus 5.000 
de lei. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Ceilalţi nu cred că au fost 
convingători. Dacă nu mai sunt alte discuţii o să votănm mai întâi forma propusă de 
executiv şi apoi acel amendament al domnului viceprimar. 

 Din sală se solicită să se propună la vot cu amendamentul respectiv. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Bun atunci cine este de 

acord în forma cu amendament, respectiv doar pentru sportivii şi elevi din municipiu? 
 Urmează o serie de discuţii în plenul şedinţei vizavi de acest amendament. 
Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Domnule secretar tot se 

fac confuzii cum se votează. Se votează mai întâi proiectul propus de executiv şi după 
aceea amendamentul? 

Domnul secretar Ion Didoiu: S-a facut un amendament si trebuie sa fie propus 
pentru vot. În funcţie de votul asupra amendamentului dacă acesta trece se include în total 
proiect de hotărâre, dacă nu trece asta este.  

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Atunci domnul Vîrlan              
să-şi mai prezinte odată amendamentul pentru ca toată lumea să înţeleagă. 

Domnul secretar Ion Didoiu: Aş vrea să fac şi eu o precizare pe legalitate. Banii 
ajung la Inspectoratul Scolar si la Directia Judeteana de Tineret si Sport. Un astfel de 
amendament ar fi de tip discriminatoriu şi încalcă legea. Acesta este punctul meu de 
vedere. Mulţumesc. 

 Domnul consilier local Costinescu Bogdan Ilie: Stimaţi colegi, problema este că îi 
discriminăm efectiv pe acei elevi sau sportivi pentru că ei fac cinste Municipiului Râmnicu 
Vâlcea. Clubul sportiv se numeşte Clubul Sportiv Chimia la Municipiului Râmnicu Vâlcea. 
Ce treabă am eu că e unul de la Lădeşti? El face cinste, el şi colegii lui fac cinste 
Municipiului Râmnicu Vâlcea. Deci, îi discriminăm. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Deci, înainte să votăm îi 
mai dau cuvântul domnului Vîrlan. 

 Domnul vicerpimar vîrlan Eduard: Vreau să vă mai explic încă o dată că poate nu 
aţi înţeles. Dacă este clubul din Râmnicu Vâlcea şi este sportivul de la Valea Mare, de la 
Bujoreni, de unde vreţi dumneavoastră îi premiem, dar dacă mi-a câştigat la Drăgăşani 
clubul din Drăgăşani, de ce eu, Municipiul Râmnicu Vâlcea, să dau bani ? Să dea 
Municipiul Drăgăşani. Asta am spus eu. 

Domnul consilier local Amza Valeru: Dar, nu a fost aşa… 
Domnul viceprimar Vîrlan Eduard: Domnule Amza, eu nu v-am întrerupt. Acesta 

este amendamentul meu. Dacă la o olimpiadă a câştigat un club din Râmnicu Vâlcea îi 
premiem. 

Domnul consilier local Amza Valeru: Dar nu a fost niciodată altfel. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Mate : Haideţi să spunem că vor fi premiaţi numai 

sportivi care activează în Râmnicu Vâlcea. 
Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Să supunem la vot în 

această formă amendamentul. 
Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Direcţia Judeţeană de Sport premiează 

întreaga activitate a tuturo cluburilor şi organizaţiilor  de pe raza judeţului Vâlcea. 
 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Este legal sau nu ? 
 Domnul secretar Ion Didoiu: Eu v-am spus că nu este legal. Cum ar putea să facă 

ulterior execuţia bugetului o Direcţie Judeţeană de Tineret şi Sport asupra premierii unui 
sportiv ? Cum diferenţiează ? 

 Doamna consilier local Dobrete Adina Florentina: Dacă îmi daţi şi mie voie domnule 
preşedinte, vreau să vă spun că, în ceea ce priveşte Inspectoratul Şcolar, sunt premiaţi toţi 
copiii care sunt la scolile din Municipiul Râmnicu Vâlcea şi au obţinut rezultate deosebite la 
concursurile naţionale şi internaţionale, din şcolile din municipiu, cu profesori şi pregătiţi în 
Municipiul Râmnicu Vâlcea. În ceea ce priveşte Direcţia Judeţeană pentru Tineret şi Sport 
cred că nu are rost să discutăm acum. Putem propune în noul regulament şi discutăm la o 
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altă şedinţă. Dar, să fii pe scenă şi să dai pe unul la o parte care este pregătit de un 
antrenor din Vâlcea şi pe celălate să-l premieze este cu totul altceva. Noi putem să dăm 
către ei cu condiţia să fie o gală separată. Aici scrie că este gala sportului vâlcean şi să 
facă o gală separată pentru sportul din Municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Noi, până la urmă, participăm cu o sponsorizare 
la gală. Nu dăm pentru cineva anume. Gala este una singură pentru sportul vâlcean. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Supun la vot acest 
amendament. 

 Domnul consilier local Amza Valeru: Păi, dacă este ilegal, cum poţi să supui la 
vot ? 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Aceasta este procedura. 
Votaţi împotrivă. Dacă suntem obligaţi să votăm ? 

Domnul consilier local Amza Valeru:  Nu suntem obligaţi. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Am discutat cu domnul 

secretar. Cum este domnule secretar ? 
 Domnul secretar Ion Didoiu: Amendamentul se supune la vot, indiferent cum este. 
 Doamna consilier local Dobrete Adina Florentina: Am putea face o propunere şi 

urmăriţi cei care vor fi premiaţi. Nicidecum… 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Poate nici nu este cazul şi nu sunt din alte 

localităţi. 
Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Stimaţi colegi, eu cred că nu s-a înţeles 

bine conţinutul problemei, cel puţin din punctul de vedere al legalităţii. În momentul în care 
fac o sponsorizare pentru o persoană fizică sau o persoană juridică eu stabilesc destinaţia 
acestei sponsorizări fără doar şi poate. Dacă legea ne permite să facem această 
sponsorizare, mă îndoiesc că îmi permite să fac sponsorizări către entităţi din afara 
judeţului sau în afara unităţii administrativ-teritoriale. 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Permite. 
 Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Domnul primar interimar are dreptate când 

spune acest lucru. Beneficiarul-Direcţia Judeţeană pentru tineret şi Sport are « n » 
sponsorizări, dar noi pe sursa noastră, sponsorizarea de la Primărie putem să premiem 
prin ea numai ce vrem noi. Am putea spune că dăm pentru premiul cel mai mare, acesta 
este un subiect de discuţie pentru viitor. Dar noi, în amendament, trebuie să menţionăm 
clar că suma cu care sponsorizăm este pentru cluburile din municipiu, care au sediul în 
municipiul Râmnicu Vâlcea 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Deci, vom vota acest 
amendament cu menţiunea făcută de domnul secretar. 

Domnul consilier local Gherghinaru Ion: Domnule viceprimar, haideţi să ne 
înţelegem. Pentru elevi este clar. Pentru sportivi ne cramponăm şi stăm de 15 minute. 
Domnule, este o sponsorizare, este un coş unde se strâng nişte bani. Oamenii aceştia au 
cerut pentru gala sportului vâlcean. Dacă vreţi să-i daţi îi daţi. Dacă nu  vreţi nu-i daţi. Este 
pentru gala sportului vâlcea, nu a sportului râmnicean şi de acolo ei îi împart. Nu ştiu de ce 
trebuie să specificăm ceva. 

 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule preşedinte, haideţi să 
dublăm suma. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Eu nu am nimic 
împotrivă. Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, supun aprobării 
amendamentul formulat în plenul şedinţei de către domnul Vârlan Eduard.  
          Acest amendament a întrunit 5 voturi „pentru” (următorii consilieri locali: Pruteanu 
Costel Bogdan, Ioniţă Gheorghe, Vîrlan Eduard, Crăciunescu Grigore şi Muşat 
Constantin). 

În continuare, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind efectuarea unor plăţi 
din bugetul local, plus raportul de completare nr. 39486 din 25.11.2014, aşa cum au fost 
prezentate de executiv. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi o “abţinere” (domnul Matei Gigi Ion)  se aprobă 
alocarea din bugetul local de la Capitolul 67 "Cultură, recreere şi religie”, a sumei de 
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105.580 lei, ce intră în categoria «Cultură recreere», conform anexei la hotărârea 
adoptată.   

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia 
Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
 La punctul cinci din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind organizarea evenimentelor desfăşurate sub genericul “Decembrie Magic”, 
05 – 31 decembrie 2014. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune aprobarea 
programului manifestărilor dedicate sărbătorilor « Decembrie Magic », ce vor avea loc în 
perioada 05 – 31.12.2014, precum şi suportarea din bugetul local - Cap. 67 “cultură, 
recreere, religie” a sumei de 300.950 lei, necesară organizării evenimentelor prevăzute în 
program 
  La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat 
avizele favorabile. 
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Aveam bunul obicei ca la astfel de 
manifestare, eveniment să suportăm o parte din aceste cheltuieli din capitolul- sponsorizări 
La Zilele Imnului am aprobat din bugetul local, capitolul sponsorizări suma de 159.000 lei. 
Anul trecut evenimentul de anul nou care a costat 98.000 de lei, 48.000 de lei am suportat 
din capitolul sponsorizări. 
   Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Nu i-am plătit nici acum pentru evenimentul din 
decembrie 2013. 
   Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : V-am promis că vă dau 
cuvântul. Nu mai interveniţi. Vă rog frumos să continuaţi. 
    Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Este greu să continui când nu se respectă 
regulamentul. Propunerea mea este ca această sumă, cel puţin 50.000 de lei să fie 
suportată din capitolul sponsorizări, mai ales că prin rectificarea bugetară am adăugat 
suma de 220.000 de lei. Acesta este amendamentul meu. În articolul trei din hotărârea de 
anul trecut aşa scria: se aprobă alocarea sumei de 98.000 lei cu TVA din care 50.000 de 
lei din capitolul cultură recreere, iar diferenţa din capitolul sponsorizări. Aşa să sune şi 
acum în hotărâre. Aşa cum sună articolul trei din hotărâea noastră de anul trecut tot aşa 
trebuie să sune şi acum, respectiv suma întreagă să fie defalcată pe cele două capitole: 
capitolul Cultură, recreere, religie şi capitolul Sponsorizări. Pe capitolul sponsorizări eu am 
propus suma de 50.000 de lei. 
  Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Si cine sa aducă aceste sponsorizari?  
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Domnul Matei. 
  Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Eu? Asa poate să fie trecut oricine. Domnule 
Ioniţă, vreau să vă spun că ceea ce aţi văzut în capitolul sponsorizări, sunt nişte sume 
colectate sunt din decembrie anul trecut. Consiliul local a aprobat acţiunile cu ocazia 
Revelionului de 500 de milioane. Contractul cadru cu firma... Cum se numeşte? Ovidiu. 
  Domnul Amza Valeru: Damian Mitu. 
  Domnul consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Noi am venit aici să facă domnul 
Amza caterincă? Pe bune acum, hai să respectăm regulamentul. 
  Domnul viceprimar Gigi Ion Matei:  La această dată sunt sume neachitate referitor 
la acest contract pentru că în loc să fie încheiat contractul pentru acţiunea de revelion la 
suma de 500 de milioane cât s-a aprobat în consiliul local, contractul cadru s-a aprobat 
pentru 980 de milioane de lei. Eu m-am opus să fie plătită această diferenţă. Diferenţa cu 
chiu cu vai a fost plătită din nişte sponsorizări care nu aveau destinaţie specială. Atenţie! 
Au fost sponsorizări care au avut destinaţie specială. Eu nu am vrut să încalc legea şi să 
plătesc din capitolul „Sponsorizări” care aveau destinaţie specială, respectiv acţiuni 
concrete votat de consiliul local. Nu am vrut să dau banii ca să încalc legea pentru 
sponsorizările de anul trecut ale domnului Mitu. Îmi scrie pe facebook, mi-a făcut şi 
plângere la Parchet ş.a.m.d. La această dată, cu toate plăţile care s-au făcut mai sunt 
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sume neachitate. La această dată o să găsim o sumă eliberată de 150 de milioane lei cu 
care am putea să plătim întradevăr şi sumele din decembrie anul trecut. Aşa că sumele pe 
care le vedeţi dumneavoastră sunt cu destinaţia pe care v-am spus-o acum. Nu am făcut 
scandal când s-a întocmit acordul cadru că s-a încălcat legea, aşa că mai bine, mă 
întrebaţi pe mine. Eu am fost mai transparent  şi de când funcţionează această primărie nu 
cred că s-au expus aşa sumele cheltuite. Am detaliat orice leuţ care se foloseşte cu ocazia 
sărbătorilor de iarnă. Avem sumele cheltuite cu brazii, avem suma de 12 milioane în seara 
de Moş Nicolae, avem artişti la un eveniment întreg de Crăciun de 25 de milioane lei vechi. 
Contracte încheiate direct cu primăria fără intermediari. Avem scenă, avem artificii, avem 
taxa pentru  UCMR-ADA, avem inclusiv promovarea care este transparentă. Să ştie toată 
lumea cât s-a plătit pentru promovare. Ce vreţi fraţilor mai mult? Tot căutaţi nod în papură. 
Nu aveţi ce. Uitaţi, totul este ca şi lumina zilei. 
   Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Aceste aspecte prezentate de domnul Matei 
nu le cunosc în detaliu, dar noi, evenimentele de Zilele Imnului le-am organizat cu 159.000 
de lei doar din sponsorizări. Aşa să fie şi acum. Domnul Lepădat să aibă în vedere ca 
suma de 50.000 lei să fie din sponsorizări. Sau poate un 22.000 de lei, putem? 
   Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Am avea dacă nu ar trebui să îi dăm lui Mitu. 
  Domnul consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Este foarte adevărat că sunt două 
evenimente distincte, în cel din vară şi cel din primăvară există sponsori şi beneficii. Acum 
nu au beneficii că nu este zonă comercială. Atât am vrut să spun. Cheltuielile sunt destul 
de detaliate şi mi se par sume chiar accesibile în ceea ce priveşte acest punct. În ceea ce 
vă priveşte domnule Amza, haideţi să ne respectăm. Nu ne-aţi respectat deloc. 
   Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Haideţi să supunem la 
vot. Domnule Ioniţă vă menţineţi acel amendament ? 
   Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Categoric. 
  Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Sa ma duc sa cer la oameni bani? Hai sa fim 
seriosi.  
   Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Nu trebuie să vă cramponaţi. Haideţi să 
facem un vot pentru sărbătorile de iarnă, strict pe ceea ce este înregistrat şi încasat la 
momentul de faţă. Domnule Ioniţă vizavi de amendament vă rog să-l aduceţi la o 
dimensiune concretă. 
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: 25.000 de lei. 
   Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Exact suma care mai este necesară. 
   Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Atunci 22.000 lei. 
  Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Mai avem de plătit pentru evenimentele din 
decembrie 2013. Nu vă amestecaţi în sponsorizări, vă rog eu. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării 
amendamentul formulat în plenul şedinţei de domnul consilier local Ioniţă Gheorghe, 
respectiv suma de 22.000 lei să fie din sponsorizări. Acest amendament a întrunit 5 voturi 
„pentru” (următorii consilieri locali: Pruteanu Costel Bogdan, Ioniţă Gheorghe, Vîrlan 
Eduard, Crăciunescu Grigore şi Muşat Constantin). 

În continuare, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind organizarea 
evenimentelor desfăşurate sub genericul “Decembrie Magic”, 05 – 31 decembrie 2014, în 
forma prezentată de executiv. 

Întrunind 19 voturi « pentru » şi o abţinere ( domnul consilier local Ioniţă Gheorghe) 
se aprobă programul manifestărilor dedicate sărbătorilor « Decembrie Magic », ce vor 
avea loc în perioada 05 – 31.12.2014, prezentat în anexa la hotărârea adoptată. 

Se aprobă suportarea din bugetul local - Cap. 67 “cultură, recreere, religie” a sumei 
de 300.950 lei, necesară organizării evenimentelor prevăzute în programul aprobat mai 
sus. 

Procedura de autorizare prevăzută de Hotărârea Consiliului Local nr. 104/2003 
privind autorizarea exercitării activităţii de comercializare în zone publice nu se va aplica 
pentru aceste evenimente. 
  În continuare, la punctul şase din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut intern pe termen lung 
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pentru asigurarea cofinanţării proiectelor în valoare de 38,2 milioane euro, alocaţi 
Programului Operaţional Regional 2007 – 2013, pentru Polul de Dezvoltare Urbană Sud 
Vest Râmnicu Vâlcea. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune aprobarea 
contractării unui împrumut intern, pe termen de 10 ani, pentru asigurarea finanţării 
proiectelor incluse în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană a municipiului şi împuternicirea 
primarului municipiului să demareze procedurile legale în vederea contractării 
împrumutului. De asemenea, se nominalizează 3 consilieri locali care vor face parte din 
comisia de analiză şi selectare a ofertelor pentru contractarea împrumutului. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, aş 
pune o întrebare directă domnului Lepădat. Domnule Lepădat, în condiţiile în care consiliul 
local, astăzi, va aproba acest împrumut care va fi gradul de îndatorare al municipiului 
Râmnicu Vâlcea ? 

 Domnul Lepădat Ion, director Direcţia Economico-Financiare: Vârful gradului de 
îndatorare va fi în anul 2016, de 18%, în anul 2015 va fi de 16%, iar după anul 2016 va 
începe să scadă. 

 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Trebuie să ţinem cont şi de 
coordonarea pe verticală şi pe orizontală vizavi de bugetele municipiilor sau a oricăror 
administraţii publice locale faţă de bugetul naţional. 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Domnule Crăciunescu, vi 
s-a răspuns. Haideţi să nu divagăm de la subiect.  

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Nu vă permit să mă întrerupeţi. 
Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Haideţi să mergem totuşi 

într-o notă corectă. 
Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Există avizul Ministerului de Finanţe în 

condiţiile în care pe buget se propune un anumit deficit bugetar la nivel naţional ? 
 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Urmează să luăm acest aviz. Ce legătură are 

ceea ce vrem noi cu bugetul naţional ? 
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Nu facem dialog domnule Matei. Vreau 

să vă spun că are legătură. 
Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Domnul Crăciunescu, materialul este destul de 

clar, explicitat pentru cei care nu sunt cu pretenţii că lucrează la oraş. Vreau să vă spun că 
dacă există întradevăr o problemă, o alarmă, aşa undeva în umbră, există pentru că am 
ajuns la gradul de îndatorare pe care îl avem de 18%. Deci, Primăria municipiului Râmnicu 
Vâlcea are un grad de îndatorare de 18% iar Municipiul Craiova are 6%. Asta ca o 
comparaţie, în trecere aşa, să punem lucrurile la punct. Eu m-am pregătit din timp având în 
vedere că anul 2015 este un an bugetar foarte greu pentru municipiu pentru că avem în 
derulare proiecte care necesită cofinanţări foarte, foarte mari. Avem şstrandul ostroveni 
care necesită o cofinanţare de 50%, fiind aducător de venituri, ceea ce însemnă că numai 
în anul 2015- pentru că execuţia este pentru 31 decembrie 2015 şi trebuie plătit- ne trebuie 
100 de miliarde. Avem cofinanţare pentru 20 de blocuri care intră în reabilitare şi ne trebuie 
200 de miliarde. Mai avem cofinanţări la celelalte proiecte : Podul peste Olt, Zăvoiul, Zona 
Centrală, ş.a.m.d., se prelungeşte şi pasajul, de circa 25 de miliarde, ceea ce înseamnă în 
jur de 325 de miliarde. Solicitarea pentru împrumut este de 200 de miliarde. Am luat o 
sumă rezonabilă, cumva la mijloc, iar paşii care trebuiesc făcuţi : analiza de la Direcţia de 
Împrumuturi din cadrul Ministerului de Finanţe, avize , ş.a.m.d. durează. De aceea, am 
propus şi am căutat soluţii, împreună cu domnul director şi am respectat legalitatea şi am 
pus în dezbatere din vreme în aşa fel încât să nu ne trezim că nu avem surse de finanţare. 
Mai devreme am avut şi aţi aprobat, nu am fost atent dacă şi dumneavoastră aţi aprobat 
situaţia celor 15 milioane de la CEC în care s-au completat alte obiective pentru finanţare. 
Este o sumă care se foloseşte până vin banii de la Uniunea Europeană. Deci, ceea cea 
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am făcut noi reprezintă primii paşi, urmează alte avize, documentaţii care trebuie depuse 
vizavi de veniturile bugetului local, de proiectul bugetului pentru anul viitor, de bugetul care 
va fi aprobat pentru anul viitor şi înregistrat la Trezorerie care va fi dat de coefiecientul de 
calcul al capacităţii de restituire a împrumutului. Acestea sunt lucruri pe care ca şi 
economist cu pretenţii cum sunteţi dumneavoastră trebuie să le ştiţi şi nu să veniţi în faţa 
camerelor să bravaţi ca şi cum ar avea bugetul naţional legătură cu gradul de împrumut 
ş.a.m.d. Nu are nicio legătură. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Vreau să-i spun domnului Matei că nu 
trebuia să detalieze. Sunt conştient că această sumă necesară pentru cofinanţare trebuie 
găsită ca sursă de undeva. Un împrumut bancar nu este o problemă, dar noi suntem 
responsabili pentru ceea ce se întâmplă acum grevează bugetul municipiului pe următorii 
10 ani. Trebuie să ne gândim la ceea ce înseamnă locuri de muncă, trebuie să ne gândim 
la ceea ce înseamnă surse de colectare a impozitelor şi taxelor locale pentru municipiul 
Râmnicu Vâlcea. Însă, de un singur lucru voi fi sceptic şi acesta are legătură cu avizul de 
la Ministerul Finanţelor. 

Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Mă angajez eu că îl primim. 
Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: V-aţi mai angajat şi la alte avize pe 

care trebuia primăria să le primească de la diferite agenţii sau ministere şi care nu s-au 
primit. 

 Domnul viceprimar Gigi Ion Matei: Le-am obţinut şi am adus bani la bugetul local. 
 Domnul consilier local Amza Valeru: Aş avea şi eu o întrebare: în perioada 2008-

2012 aţi fost consilier, când s-a luat un credit de 400 de miliarde ca să faceţi parcul 
industrial de la lac. Creditul era pentru altceva, aţi schimbat destinaţia şi aţi cheltuit 200 de 
miliarde acolo ca să duceţi utilităţile şi asfaltarea şi pe urmă aţi vândut terenul cu 1,8 
euro/m.p. Care este eficienţa acestui proiect pentru care vom plăti până în 2031? 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Aş vrea să-i spun  colegului, domnului 
Amza că dacă nu a avut măcar curiozitatea sau inteligenţa …. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Vă rog să încetaţi cu 
aceste jigniri. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Nu a avut măcar curiozitatea sau 
inteligenţa să studieze caietul de sarcini în ce condiţii se va face investiţia la Parcul 
Industrial, cu ce preţ se va vinde terenul la parc, să vadă că s-a întâmplat prin perioada 
2004-2005 când nu întâmplător colegii dumneavoastră din PSD au votat pentru acel studiu 
de fezabilitate pentru proiectul de la parcul industrial. 

Domnul consilier local Ţârdea Dumitru: "Dragilor, dar vă mai amintiţi cum era în 86? 
Ce iarnă grea... Haideţi să discutăm materialul. 

Domnul viceprimar Vîrlan Eduard: Eu cred că aici discutăm o problemă foarte 
importantă şi foarte serioasă prntru municipiu. Aş puncta doar două idei: că urmează trei 
ani foarte grei pentru că vedeţi că gradul de îndatorare beste 16, 18 şi scade la 16% şi aş 
mai avea o completare la titlu: cred că s-a strecurat o eroare pentru că noi discutăm 
despre proiecte care sunt mai mari de 38 de milioane, pentru că anvelorparea blocurilor nu 
este în polul de dezvoltare, noi vorbim despre nişte proiecte care se duc la 45 de milioane 
de euro. După părerea mea este necesar să facem acest împrumut dar trebuie să avem 
foarte mare grijă pentru că avem trei ani grei şi eu trag un semnal de alarmă către toţi 
consilierii: măcar în aceşti trei ani să terminăm cu jignirile, să venim cu soluţii ca să 
rezistăm şi să facem faţă. Oamenii se uită la noi, la televizor, ca să facem treabă şi nu să 
vadă cum ne jignim, cum vorbim neîntrebaţi, pentru că noi nu dăm niciun exemplu 
cetăţenilor. Atunci să nu ne mire că nici dânşii nu o se ne mai respecte pe noi. Dacă noi, 
prin atitudinea noastră, nu-i respectăm nici ei nu o să ne respecte pe noi. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Şi eu vă rog să încetaţi 
cu jignirile. 

Urmează propunerile pentru comisia de analiză şi selectare a ofertelor pentru 
contractarea împrumutului bancar. Au fost formulate următoarele propuneri : domnul 
Pruteanu costel Bogdan l-a propus pe domnulCrăciunescu Grigore, domnul Cocoş Vasile 
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l-a propus pe domnul Mihăilescu Gheorghe şi domnul Vîrlan Eduard l-a propus pe domnul 
Voicu Marius-Iulian. 
  Nemaifiind alte discuţii sau propuneri, se supune aprobării proiectul de hotărâre 
privind aprobarea contractării unui împrumut intern pe termen lung pentru asigurarea 
cofinanţării proiectelor în valoare de 38,2 milioane euro, alocaţi Programului Operaţional 
Regional 2007 – 2013, pentru Polul de Dezvoltare Urbană Sud Vest Râmnicu Vâlcea, 
înclusiv propunerile formulate în plenul şedinţei pentru comisia de analiză şi selectare a 
ofertelor pentru contractarea împrumutului bancar. 

Cu vot unanim se aprobă contractarea unui împrumut intern, pe termen de 10 ani, 
pentru asigurarea finanţării proiectelor incluse în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană a 
municipiului Râmnicu Vâlcea. 
 Se împuterniceşte primarul municipiului să demareze procedurile legale în vederea 
contractării împrumutului bancar prevăzut la mai sus. 
  Se nominalizează următorii consilieri locali care vor face parte din comisia de 
analiză şi selectare a ofertelor pentru contractarea împrumutului, după cum urmează: 

1. dl. Crăciunescu Grigore ; 
2. dl. Mihăilescu Gheorghe ; 
3. dl. Voicu Marius-Iulian. 
După finalizarea fazelor premergătoare perfectării contractului de împrumut, vor fi 

supuse aprobării Consiliului Local: suma ce urmează a fi împrumutată, costul împrumutului 
şi condiţiile de rambursare. 
  La punctul şase din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare cu Ministerul Apărării Naţionale 
privind stabilirea termenului pentru îndeplinirea obligaţiilor ce revin municipiului, conform 
art.2 din Hotărârea Guvernului nr. 1101/2010. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune aprobarea 
Protocolului de colaborare cu Ministerul Apărării Naţionale privind stabilirea termenului 
pentru îndeplinirea obligaţiilor ce revin municipiului, conform art.2 din Hotărârea Guvernului 
nr. 1101/2010. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 
colaborare cu Ministerul Apărării Naţionale privind stabilirea termenului pentru îndeplinirea 
obligaţiilor ce revin municipiului, conform art.2 din Hotărârea Guvernului nr. 1101/2010. 

Cu vot unanim se aprobă Protocolul de colaborare cu Ministerul Apărării Naţionale 
privind stabilirea termenului pentru îndeplinirea obligaţiilor ce revin municipiului Râmnicu 
Vâlcea conform articolului 2 din Hotărârea Guvernului nr. 1101/03.10.2010, prevăzut în 
anexa, care face parte integrantă din hotărârea adoptată 
 Se împuterniceşte domnul Eduard Vîrlan – viceprimar al municipiului pentru 
semnarea  protocolului prevăzut mai sus. 
  La punctul opt din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind modificarea si completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 114/2014 referitoare la 
inventarierea unui imobil - teren în domeniul public al municipiului. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune modificarea 
şi completarea articolului 2 din Hotărârea nr. 114/30.04.2010  cu un nou alineat, alin.(1¹), 
care va avea următorul conţinut: 

(1¹) "Se aprobă realizarea de către Administraţia Bazinală de Apă Olt, a investiţiei    
Centrul de Intervenţie Rapidă - hală pe structură metalică în suprafaţă construită de cca             
500 mp, pe o parte din terenul proprietatea municipiului, în suprafaţă de 11219,67 mp, 
situat în strada Posada nr. 21, transmis în administrare potrivit  alin. (1), identificat în planul 
de situaţie. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
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cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Întradevăr este un act de normalitate 
ca să dăm curs unui proiect celor care au solicitat avizul. Aş avea o singură întrebare: 
beneficiarul acestui teren, la momentul în care a solicitat certificatul de urbanism nu s-a 
menţionat oare că acolo este o problemă cu terenul? Pentru că sigur a fost emis un 
certificat de urbanism pentru construirea acelei hale necesare şi, ca atare, datoria noastră, 
chiar dacă au existat unele greşeli sau scăpări din partea executivului care a redactat şi 
care nu a trecut ca o condiţie esenţială proprietatea sau actul de utilizare a terenului, 
concesionare sau dreptul de folosire pe o perioadă lungă de timp, este datoria noastră să 
adoptăm şi să aducem în legalitate la momentul de faţă, din câte am înţeles cu acordul 
celor care păstoresc acolo, pentru că am înţeles că acest teren se află sub fereastra 
domnului Amza la S.G.A. şi că deja se execută lucrări acolo dar nimeni nu spune nimic. 
Este corect, normal şi legal ca acest consiliu local să aducă în legalitate lucruri care 
trebuiau făcute demult. 

 Domnul consilier local Amza Valeru: Legat de acest proiect, datorită inundaţiilor 
care au fost în acest an în anumite judeţe din ţară, s-a dat o ordonanţă de guvern prin care 
se înfiinţează un colectiv de intervenţie, o echipă de interveţie rapidă la fiecare 
Administraţie Bazinală din ţară. Această echipă de intervenţie rapidă este alcătuită din 15 
membri, din care: 10 deservenţi de utilaje, un maistru, un şofer pe microbuz pentru 
transport şi un şef echipă de intervenţie. Potrivit acestei ordonaţe această echipă va fi 
dotată inclusiv cu utilaje care să intervină în situaţii de urgenţă, în cazul de faţă: inundaţii şi 
această hală era necesară. Totul este pe fonduri europene şi nu este sub oblăduirea 
noastră a  Sistemelor de Gospodărire a Apelor ci este sub directa îndrumare şi chiar 
subordonare a Administraţiei Bazinale de Apă Olt care este pe tot bazinul hidrografic Olt, 
adică de la izvorul Oltului şi până la vărsare, deci pe cele şase sisteme şi de aceea s-a luat 
hotărârea să se construiască aici pentru că tot aici este şi sediul ABA Olt. Legat de 
începerea lucrărilor nu au fost făcute decât nişte trasaje şi nişte săpături, când s-a 
constatat lucrarea a fost oprită, a fost chiar controlată. Licitaţia s-a făcut la Bucureşti, firma 
de la Bucureşti a subcontractat lucrarea aici cum au făcut prin toată ţara. Deci, lucrările nu 
sunt pornite, se aşteaptă autorizaţia de construire. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind modificarea si completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 114/2014 
referitoare la inventarierea unui imobil - teren în domeniul public al municipiului. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea şi completarea articolului 2 din Hotărârea nr. 
114/30.04.2010  cu un nou alineat, alin.(1¹), care va avea următorul conţinut: 

(1¹) "Se aprobă realizarea de către Administraţia Bazinală de Apă Olt, a investiţiei    
Centrul de Intervenţie Rapidă - hală pe structură metalică în suprafaţă construită de cca     
500 mp - pe terenul proprietatea municipiului, pe o parte din terenul  în suprafaţă de             
11219,67 mp, situat în strada Posada nr. 21, transmis în administrare potrivit  alin. (1), 
identificat în planul de situaţie – anexă la prezenta hotărâre". 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul nouă din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea preţului pentru serviciul public de producere, transport şi 
distribuţie a energiei termice sub formă de apă fierbinte pe raza municipiului Râmnicu 
Vâlcea. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune modificarea, 
începând cu data de 01.11.2014, a preţului de producere, transport şi distribuţie a energiei 
termice produsă în sistem centralizat, destinată: 

-  agenţilor economici de la 220,64 lei/Gcal, exclusiv TVA la 219,74 lei/Gcal exclusiv 
TVA 
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- populaţiei de la 273,59 lei/Gcal inclusiv TVA la 272,48 lei/Gcal inclusiv TVA, iar 
diferenţa dintre preţul de producere, transport, distribuţie şi furnizare a energiei termice 
livrată populaţiei de 272,48 lei/Gcal inclusiv TVA şi preţul de facturare a energiei termice 
către populaţie de 201,62 lei/Gcal inclusiv TVA, în cuantum de 70,86 lei/Gcal va fi 
asigurată din bugetul local al municipiului, începând cu aceeaşi dată. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor ; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură  şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea preţului pentru 
serviciul public de producere, transport şi distribuţie a energiei termice sub formă de apă 
fierbinte pe raza municipiului Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-începând cu data de 01.11.2014, se modifică preţul de producere, transport și 

distribuție a energiei termice produsă în sistem centralizat, destinată agenţilor economici, 
de la 220,64 lei/Gcal, exclusiv TVA, la 219,74 lei/Gcal, exclusiv TVA, conform Avizului 
ANRSC nr.223587/24.10.2014 ; 

-începând cu data de 01.11.2014, se modifică preţul de producere, transport și 
distribuție a energiei termice produsă în sistem centralizat, destinată populaţiei, de la   
273,59 lei/Gcal, inclusiv TVA, la 272,48 lei/Gcal, inclusiv TVA, conform Avizului ANRSC 
nr.223587/24.10.2014 ; 

-diferenţa dintre preţul de producere, transport, distribuție şi furnizare a energiei 
termice livrată populaţiei de 272,48 lei/Gcal, inclusiv TVA, aprobat conform prevederilor de 
mai sus, şi preţul de facturare al energiei termice către populaţie de 201,62 lei/Gcal, 
inclusiv TVA, aprobat conform Hotărârii Consiliului Local nr.150/2014, în cuantum de 70,86 
lei/Gcal, va fi asigurată, începând cu data de 01.11.2014, din bugetul local al municipiului. 
  La punctul zece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea variantei de finanţare a proiectului “Reabilitarea sistemului de 
termoficare urbană la nivelul municipiului Rm. Vâlcea pentru perioada 2009 – 2028, în 
scopul conformării la legislaţia de mediu şi creşterii eficienţei energetice – etapa a II-a”. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune ca 
finanţarea proiectului „Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul Municipiului 
Râmnicu Vâlcea pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislația de mediu și 
creșterii eficienței energetice – faza 2” să se facă în perioada de programare 2014-2020 
prin Programul Operaţional Infrastructură Mare. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea variantei de 
finanţare a proiectului “Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul municipiului 
Rm. Vâlcea pentru perioada 2009 – 2028, în scopul conformării la legislaţia de mediu şi 
creşterii eficienţei energetice – etapa a II-a”. 

Cu vot unanim se aprobă ca finanţarea proiectului „Reabilitarea sistemului de 
termoficare urbană la nivelul Municipiului Râmnicu Vâlcea pentru perioada 2009-2028 în 
scopul conformării la legislația de mediu și creșterii eficienței energetice – faza 2” să se 
facă în perioada de programare 2014-2020 prin Programul Operaţional Infrastructură 
Mare. 
  La punctul unsprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007 referitoare la însuşirea 
inventarului bunurilor aparţinând domeniului public al municipiului şi a listei bunurilor din 
domeniul public al municipiului concesionate Societăţii APAVIL SA. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007 privind însuşirea inventarului bunurilor aparţinând 
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domeniului public al municipiului în sensul radierii bunului "Reţea canalizare Dn 300, 85M, 
strada Horia", având numărul de inventar DP01828 din inventarul bunurilor care aparţin 
domeniului public al municipiului şi, în consecinţă, radierea acestui bun din lista bunurilor 
aparţinând domeniului public al municipiului, aferente sistemului public de alimentare cu 
apă şi de canalizare concesionate către Societatea APAVIL SA;  

De asemenea, se propune radierea bunului "Canal colector str. Bicaz", având 
numărul de inventar D06651 din lista bunurilor aparţinând domeniului public al municipiului 
aferente sistemului public de alimentare cu apă şi de canalizare, concesionate către 
Societatea APAVIL SA, acesta fiind un canal deschis pentru colectarea apei meteorice 
care nu face parte din sistemul public de canalizare al municipiului, precum şi încheierea 
unui act adiţional la contractul de delegare a gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de 
canalizare nr.1 din 18.11.2008 şi acordarea mandatului către Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară "APA Vâlcea", să încheie şi să semneze, prin reprezentantul său legal, în 
numele şi pe seama municipiului, actul adiţional cu Societatea APAVIL SA, ce va fi avizat 
de către Primarul municipiului. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 30/2007 referitoare la însuşirea inventarului bunurilor aparţinând 
domeniului public al municipiului şi a listei bunurilor din domeniul public al municipiului 
concesionate Societăţii APAVIL SA. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea  Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007 privind 
însuşirea inventarului bunurilor aparţinând domeniului public al municipiului, în sensul 
radierii bunului "Reţea canalizare Dn 300, 85M, str. Horia", având numărul de inventar 
DP01828 din inventarul bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului. 

Consecinţă a prevederilor de mai sus se radiază din lista bunurilor aparţinând 
domeniului public al municipiului, aferente sistemului public de alimentare cu apă şi de 
canalizare concesionate către Societatea APAVIL SA, bunul "Reţea canalizare Dn 300, 
85M, str. Horia", având numărul de inventar DP01828. 

Se radiază bunul "Canal colector str. Bicaz", având numărul de inventar D06651 din 
lista bunurilor aparţinând domeniului public al municipiului aferente sistemului public de 
alimentare cu apă şi de canalizare, concesionate către Societatea APAVIL SA, acesta fiind 
un canal deschis pentru colectarea apei meteorice care nu face parte din sistemul public 
de canalizare al municipiului. 

Consecinţă a prevederilor de mai sus, se încheie un act adiţional la contractul de 
delegare a gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare nr.1 din 18.11.2008 şi 
se acordă mandat către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară "APA Vâlcea", pentru a 
încheia şi semna, prin reprezentantul său legal, în numele şi pe seama municipiului, actul 
adiţional cu Societatea APAVIL SA, ce va fi avizat de către Primarul municipiului.  
  La punctul doisprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 29/2010, aşa cum a fost 
modificată prin hotărârea nr. 311/160/2012 referitoare la transmiterea în folosinţă gratuită a 
unui teren Arhiepiscopiei Râmnicului. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune modificarea 
art.1 alin.(1) din Hotărârea Consiliului Local nr.29/2010, aşa cum a fost modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 311/160/2012, care va avea următorul conţinut: 

”Art.1 (1) Se transmite în folosinţă gratuită Arhiepiscopiei Râmnicului imobilul – 
teren, în suprafaţă de 340 m.p., situat în imediata vecinătate de sud –est a Centrului 
Rezidenţial pentru persoane de vârsta a III-a, cu acces din strada Căminului, pe o 
perioadă de 50 de ani, conform planului de situaţie anexat (varianta 2), care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
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servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 29/2010, aşa cum a 
fost modificată prin hotărârea nr. 311/160/2012 referitoare la transmiterea în folosinţă 
gratuită a unui teren Arhiepiscopiei Râmnicului. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea art.1 alin.(1) din Hotărârea Consiliului Local 
nr.29/2010, aşa cum a fost modificată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 311/160/2012, 
care va avea următorul conţinut: 

”Art.1. (1) Se transmite în folosinţă gratuită Arhiepiscopiei Râmnicului imobilul – 
teren, în suprafaţă de 340 m.p., situat în imediata vecinătate de sud –est a Centrului 
Rezidenţial pentru persoane de vârsta a III-a, cu acces din strada Căminului, pe o 
perioadă de 50 de ani, conform planului de situaţie anexat (varianta 2), care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre”. 
  În continuare, la punctul treisprezece din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind trecerea unui imobil – construcţie din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului în vederea demolării. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune trecerea din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului  a imobilului – construcţie “Şcoala cu 
clasele I-IV Spiru Haret, grup social”, în vederea demolării, întrucât acesta este degradat. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor ; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind trecerea unui imobil – 
construcţie din domeniul public în domeniul privat al municipiului în vederea demolării. 

Cu vot unanim se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului a imobilului – construcţie « Şcoala cu clasele I-IV Spiru Haret – grup social », 
în suprafaţă construită de 20,54 m.p şi o valoare de inventar actualizată contabil de 
16.644,03 lei (poziţia 1199 din anexa 1 cuprinzând inventarul bunurilor aparţinând 
domeniului public al municipiului, atestat prin Hotărârea Guvernului nr.1362/2001, 
modificată şi completată prin Hotărârea Guvernului nr.54/2008). 

Consecinţă a prevederilor alineatului precedent, se va modifica lista bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
30/2007.  

Trecerea în domeniul privat al municipiului a imobilulului-construcţie prevăzut mai 
sus se face în vederea obţinerii autorizaţiei de desfiinţare a acesteia. 
  La punctul paisprezece din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind prelungirea contractului de asociere nr. II 191/2000 încheiat cu SC 
Librăriile Humanitas SA. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune prelungirea 
până la data de 31.12.2015 a duratei contractului de asociere nr. II 191/2000 încheiat cu 
SC Librăriile Humanitas SA. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement  şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind prelungirea contractului de asociere nr. II 
191/2000 încheiat cu SC Librăriile Humanitas SA. 

Cu vot unanim se aprobă ca durata contractului de asociere în participaţiune nr. II 
191/20.04.2000, încheiat cu S.C. Librăriile Humanitas S.A., să se prelungească, prin act 
adiţional, până la data de 31.12.2015. 

Se împuterniceşte Primarul Municipiului să semneze actul adiţional la contractul 
prevăzut mai sus. 
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  La punctul cincisprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind închirierea amplasamentelor pe stâlpii de iluminat public în vederea 
montării unor panouri publicitare şi indicatoare direcţionale. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune închirierea 
prin licitatie publică a unui număr de 76 de amplasamente pe stâlpii de iluminat public, în 
vederea montării unor panouri publicitare şi indicatoare publicitare direcţionale, pe o 
perioadă de 2 ani, cu posibilitatea de prelungire cu acordul Consiliului Local, la preţul de 
pornire de 10 euro/stâlp/lună fără TVA, stabilit prin HCL nr.137/2014. 

De asemenea, se propune aprobarea Caietului de sarcini ce va sta la baza 
închirierii amplasamentelor situate pe stâlpii de iluminat public şi se desemnează 3 (trei) 
consilieri locali care să facă parte din comisia de licitatie. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Iulian Voicu: În Caietul de Sarcini să se introducă clauza 
referitoare la rezilierea de plin drept a contractului de închiriere, fără intervenţia vreunei 
instanţe de judecată - pact comisoriu de ultim grad - dacă locatarul nu  şi-a îndeplinit, în 
termen de 30 de zile, obligaţia stabilită la art.13 din Caietul de sarcini referitoare la 
constituirea garanţiei, precum şi la stabilirea competenţei pentru instanţele judecătoreşti 
din Vâlcea de a soluţiona litigiile ce ar putea decurge din nerespectarea clauzelor 
contractuale. 

Pentru comisia de licitaţie au fost formulate următoarele propuneri :domnul Boban 
Liviu Emil l-a propus pe domnul Pruteanu Costel-Bogdan, domnul Olteanu Marin l-a 
propus pe domnul Nuică Ionuţ-Eduard şi domnul Cocoş Vasile l-a propus pe domnul Amza 
Valeru. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor preze tate se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind închirierea amplasamentelor pe stâlpii de iluminat public în vederea 
montării unor panouri publicitare şi indicatoare direcţionale, completat cu amendamentele 
formulate în plenul şedinţei, precum şi propunerile pentru comisia de licitaţie. 

Cu vot unanim se aprobă închirierea prin licitaţie publică a unui număr de 76 de 
amplasamente pe stâlpii de iluminat public, în vederea montării unor panouri publicitare şi 
indicatoare publicitare direcţionale, pe o perioadă de 2 ani, cu posibilitatea de prelungire cu 
acordul Consiliului Local, la preţul de pornire de 10 euro/stâlp/lună fără TVA, stabilit prin 
Hotărârea Consiliului Local nr.137/2014. 

Titularul contractului de închiriere va suporta toate cheltuielile ocazionate de 
obţinerea avizelor, acordurilor şi autorizaţiilor prevăzute de lege, şi va achita, pe toată 
durata contractului, taxa de afişaj în scop de reclamă şi publicitate, funcţie de suprafaţa 
tuturor panourilor şi indicatoarelor amplasate pe stâlpii de iluminat public. 

Se desemnează 3 (trei) consilieri locali care să facă parte din comisia de licitaţie, ce 
va fi constituită prin dispoziţie a primarului, după cum urmează : 

- dl. Pruteanu Costel-Bogdan,  
- dl. Nuică Ionuţ-Eduard ; 
- dl. Amza Valeru. 
Se aprobă Caietul de sarcini ce va sta la baza închirierii amplasamentelor situate pe 

stâlpii de iluminat public, în vederea montării unor panouri publicitare şi indicatoare 
publicitare direcţionale, conform anexei care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se împuterniceşte primarul municipiului ca, prin compartimentele de specialitate, să 
întocmească şi să semneze contractul de închiriere. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală şi Direcţia Investiţii Publice. 
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  La punctul şaisprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren în domeniul privat al municipiului şi 
aprobarea concesionării directe a acesteia. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu : Se propune trecerea din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului a terenului în suprafaţă de 2,0 m.p. (rot.), 
situat în str. Ostroveni nr.5, blocul A 41/2, sc.A, ap.1, parter şi concesionarea directă a 
acestuia, pe o perioadă de 25 de ani. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor ; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind inventarierea 
unei suprafeţe de teren în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe 
a acesteia. 

Cu vot unanim se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului a terenului în suprafaţă de 2,0 m.p. (rot.), situat în str. Ostroveni nr.5, blocul A 
41/2, sc.A, ap.1, parter, identificat în planul de situaţie, anexă la hotărârea adoptată. 

Se aprobă concesionarea directă a terenului prevăzut la alineatul precedent, pentru 
proprietarul apartamentului, în vederea amenajării unui acces din exterior, prin balconul 
existent. Preţul concesiunii este de 430 EURO/m.p. - echivalent în lei la data încheierii 
contractului de concesiune, în conformitate cu prevederile Hotărârilor Consiliului Local 
nr.99/2003 şi 177/64/2004. Perioada de concesiune este de 25 de ani.  

Cheltuielile aferente întabulării terenului în suprafaţă de 2,0 m.p. în Cartea Funciară 
vor fi suportate de către concesionar. 

Se împuterniceşte primarul municipiului să semneze contractul de concesiune 
directă pentru suprafaţa de teren prevăzută mai sus. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul şaptesprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Zonă “Imobil locuinţe S+P+7E cu 
spaţii comerciale la parter, strada Mihai Eminescu nr. 2B”. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune aprobarea 
Planul Urbanistic de Zonă ”Imobil locuinţe S+P+7E, cu spaţii comerciale la parter”, strada 
Mihai Eminescu nr.2B.  
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Zonă “Imobil locuinţe S+P+7E cu spaţii comerciale la parter, strada 
Mihai Eminescu nr. 2B”. 

Întrunind 19 voturi « pentru » şi o « abţinere » (domnul viceprimar Vîrlan Eduard) se 
aprobă Planul Urbanistic de Zonă ”Imobil locuinţe S+P+7E, cu spaţii comerciale la parter”, 
strada Mihai Eminescu nr.2B.  
  Termenul de valabilitate al documentaţiei aferentă Planului Urbanistic de Zonă 
”Imobil locuinţe S+P+7E, cu spaţii comerciale la parter”, strada Mihai Eminescu nr.2B,  
aprobată  conform alineatului precedent, este de 2 (doi) ani de la data aprobării. 

Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Zonă ”Imobil locuinţe S +P+7E, cu 
spaţii comerciale la parter”, strada Mihai Eminescu nr.2B, anexă la prezenta hotărâre, se 
păstrează la Direcţia Urbanism; structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent 
acesteia. 
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Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, în 
corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de semnătură, 
în calitate de elaborator al documentaţiei. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Urbanism 
din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul optsprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea transformării unor posturi din statul de funcţii aferent instituţiilor 
învăţământului de stat şi învăţământului preşcolar din municipiul Râmnicu Vâlcea urmare a 
promovării în grade/trepte profesionale superioare. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune 
transformarea unor posturi din statul de funcţii aferent instituţiilor învăţământului 
preuniversitar de stat şi învăţământului preşcolar din municipiul Râmnicu Vâlcea urmare a 
promovării în grade/trepte profesionale superioare, începând cu data de 01.12.2014. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea transformării unor posturi din 
statul de funcţii aferent instituţiilor învăţământului de stat şi învăţământului preşcolar din 
municipiul Râmnicu Vâlcea urmare a promovării în grade/trepte profesionale superioare. 
  Cu vot unanim se aprobă transformarea unor posturi din statul de funcţii aferent 
instituţiilor învăţământului preuniversitar de stat şi învăţământului preşcolar din municipiul 
Râmnicu Vâlcea urmare a promovării în grade/trepte profesionale superioare, începând cu 
data de 01.12.2014, conform anexei la hotărârea adoptată.  
  La punctul nouăsprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea structurii personalului nedidactic pentru învăţământul 
preuniversitar de stat şi învăţământul preşcolar din municipiul Rm.Vâlcea pentru anul 
şcolar 2014 – 2015, plus raportul nr. 39536 din 26.11.2014. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune aprobarea 
structurii personalului nedidactic pentru învăţământul preuniversitar de stat şi învăţământul 
preşcolar din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul 2014-2015. 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore a părăsit sala de şedinţă, în aceste condiţii 
sunt prezenţi la şedinţă 19 consilieri locali.  
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea structurii personalului nedidactic 
pentru învăţământul preuniversitar de stat şi învăţământul preşcolar din municipiul 
Rm.Vâlcea pentru anul şcolar 2014 – 2015, plus raportul nr. 39536 din 26.11.2014. 

Cu vot unanim se aprobă structura personalului nedidactic pentru învăţământul 
preuniversitar de stat şi învăţământul preşcolar din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul 
2014-2015, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată.  
  La punctul douăzeci din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Rm. Vâlcea. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune, începând cu 
data de 01 decembrie 2014, modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate prin 
transformarea unei funcţii publice de executie. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi  nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
primarului municipiului Rm. Vâlcea. 
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Cu vot unanim se aprobă modificarea, începând cu data de 01 decembrie 2014, a 
statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului, aprobat prin anexa nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 130/2014, aşa cum a mai fost modificat, prin transformarea 
funcţiei publice de execuţie de referent de specialitate, clasa II, grad profesional superior în 
funcţia publică de execuţie de referent, clasa III, grad profesional superior din cadrul 
Serviciului Relaţii Îndrumare Asociaţii Proprietari. 
 Modificările prevăzute la alineatul precedent se regăsesc în anexa - Statul de funcţii 
al aparatului de specialitate al primarului şi al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
 La punctul douăzeci şi unu din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
Filarmonicii “Ion Dumitrescu” Râmnicu Vâlcea. 
    Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu:  Se propune, începând cu 
data de 01 decembrie 2014, modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
Filarmonicii « Ion Dumitrescu ».  

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale Filarmonicii “Ion Dumitrescu” Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea, începând cu data de 1 decembrie 2014, a 
organigramei Filarmonicii « Ion Dumitrescu », astfel: 

- prin transformarea funcţiei de conducere de director economic în funcţia de 
conducere de contabil şef; 

- prin mutarea compartimentului artistic din subordinea contabilului-sef în 
subordinea managerului instituţiei; 

- prin înfiinţarea Compartimentului juridic, iar postul de consilier juridic din cadrul 
Biroului Financiar Contabilitate, Resurse Umane se muta la Compartimentul Juridic în 
subordinea directă a managerului. 

Începând cu data de 1 decembrie 2014, statul de funcţii al  Filarmonicii « Ion 
Dumitrescu » se modifică, prin transformarea a 3 (trei) posturi vacante, după cum 
urmează: 

a) 1 (un) post de şef partidă, grad II cu studii superioare secţiunea orchestră 
simfonică se transformă în post de şef partidă, grad IA, cu studii superioare secţiunea 
orchestră simfonică; 

b) 1 (un) post de artist instrumentist, grad II cu studii superioare, secţiunea 
orchestră simfonică se transformă în post de artist instrumentist, debutant, cu studii 
superioare secţiunea orchestră simfonică; 

c) 1 (un) post de corist (S), grad II cu studii superioare secţiunea cor se transformă 
în post de corist (M), debutant, secţiunea cor. 

 Modificările prevăzute mai sus se regăsesc în organigrama şi statul de funcţii ale 
Filarmonicii «Ion Dumitrescu» - anexele nr. 1 şi 2 la hotărârea adoptată. 

  La punctul douăzeci şi doi din ordinea de zi sunt prezentate : Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului 
municipal “Ariel”. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu:  Se propune, începând cu 
data de 01 decembrie 2014, modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului 
Municipal Ariel Râmnicu Vâlcea.  

  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale Teatrului municipal “Ariel”. 
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Cu vot unanim se aprobă modificarea, începând cu data de 1 decembrie 2014, a 
organigramei şi statului de funcţii al Teatrului Municipal Râmnicu Vâlcea, astfel: 

- prin transformarea funcţiei de conducere de director economic în funcţia de 
conducere de contabil sef;  

- prin mutarea compartimentului tehnic şi de producţie din subordinea contabilului 
şef în subordinea managerului; 

- prin modificarea denumirii Departamentului artistic în Compartiment artistic; a 
Departamentului tehnic şi de producţie în Compartiment tehnic şi de producţie; a 
Departamentului economic -financiar în Compartiment economic -financiar. 

 Modificările prevăzute la alineatul precedent se regăsesc în organigrama şi statul 
de funcţii ale Teatrului Municipal Ariel - anexele nr. 1 şi 2 la hotărârea adoptată. 
  La punctul douăzeci şi trei din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Poliţiei Locale a municipiului. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu:  Se propune modificarea, 
incepând cu data de 01 decembrie 2014 statului de funcţii al Politiei Locale al municipiului 
Râmnicu Vâlcea ca urmare a mutării definitive a doi functionari publici la alte 
compartimente. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Poliţiei Locale a municipiului. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea, începând cu data de 1 decembrie 2014,  a 
statului de funcţii al Poliţiei Locale a municipiului Râmnicu Vâlcea ca urmare a mutării 
definitive a doi funcţionari publici la alte compartimente din cadrul aceleiaşi instituţii, după 
cum urmează: 

- funcţionarul public Ungureanu Laurenţiu, poliţist local în cadrul Compartimentului 
Siguranţa Circulaţiei pe Drumurile Publice, se mută definitiv la Compartimentul Ordine 
Publică – Serviciul Ordine Publică, Activitate Comercială, Evidenţa Persoanelor şi 
Intervenţii; 

- funcţionarul public Huidu Ilie Sorin, poliţist local în cadrul Compartimentului Ordine 
Publică – Serviciul Ordine Publică, Activitate Comercială, Evidenţa Persoanelor şi 
Intervenţii, se mută definitiv la Compartimentul Siguranţa Circulaţiei pe Drumurile Publice. 

Modificările prevăzute la alineatul precedent se regăsesc în anexa – Statul de funcţii 
al Poliţiei Locale a Municipiului Râmnicu Vâlcea, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
  La punctul douăzeci şi patru din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind acordarea normei de hrană personalului din cadrul Poliţiei 
Locale a municipiului Rm. Vâlcea, începând cu data de 1 ianuarie 2015. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune acordarea 
normei de hrană, în limita bugetului aprobat pe anul 2015 cu această destinaţie, poliţiştilor 
locali din cadrul Poliţiei Locale a municipiului, conform prevederilor O.G nr.26/1994, 
începând cu data de 1 ianuarie 2015. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind acordarea normei de hrană 
personalului din cadrul Poliţiei Locale a municipiului Rm. Vâlcea, începând cu data de 1 
ianuarie 2015. 

Cu vot unanim se aprobă ca, începând cu data de 01 ianuarie 2015, să se acorde 
norma de hrană, în limita bugetului aprobat pe anul 2015 cu această destinaţie, poliţiştilor 
locali din cadrul Poliţiei Locale a municipiului Rm.Vâlcea, conform prevederilor O.G 
nr.26/1994 privind drepturile de hrană, în timp de pace, ale personalului din sectorul de 
apărare naţională, ordine publică şi siguranţă naţională, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare.  
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  La punctul douăzeci şi cinci din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la Convenţia de Parteneriat 
adotată prin H.C.L nr. 323/172/2012, în vederea furnizării serviciilor sociale în cadrul 
“Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea”. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune aprobarea 
Actul aditional nr.2 la Convenţia de parteneriat între Direcţia de Protecţie Socială Rm. 
Vâlcea, Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Băbeni (CSEI) şi Asociaţia Autism 
Râmnicu Vâlcea în vederea furnizării serviciilor sociale în cadrul ”Centrului de servicii 
terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm.Vâlcea”. 
 A venit domnul consilier local Crăciunescu Grigore, în acest condiţii sunt prezenţi la 
şedinţă 20 de consilieri locali. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Actului adiţional nr. 2 la Convenţia de Parteneriat adotată prin H.C.L nr. 323/172/2012, în 
vederea furnizării serviciilor sociale în cadrul “Centrului de servicii terapeutice pentru 
copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea”. 
 Cu vot unanim se aprobă Actul aditional nr.2 la Convenţia de parteneriat între 
Direcţia de Protecţie Socială Rm. Vâlcea, Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Băbeni 
(CSEI) şi Asociaţia Autism Râmnicu Vâlcea în vederea furnizării serviciilor sociale în cadrul 
”Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm.Vâlcea”, conform 
anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată.  
 La fundamentarea bugetului local pe anul 2015 vor fi prevăzute şi sumele necesare 
asigurării funcţionării Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara, 
conform obligaţiilor asumate prin convenţia de parteneriat, aprobată prin hotărârea 
Consiliului Local nr. 323/172 din 29.11.2012. 
   La punctul douăzeci şi şase din ordinea de zi sunt prezentate: Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Comisia 
pentru evaluarea şi asigurarea calităţii din cadrul unităţilor de învaţământ preuniversitar din 
municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Se propune desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local în comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii din 
cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiu. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

 În continuare, are cuvântul doamna consilier local Dobrete Florentina Adina pentru 
a prezenta situaţia consilierilor nomilizaţi în comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii 
din cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiu. 
1. Liceul Tehnologic  Henri Coanda  - Craciunescu Grigore 
2. Colegiul National Mircea cel Batran  -  Amza Valeru 
3. Colegiul National Alexandru Lahovari  -   Constantinescu Cosmin 
4.      Liceul Tehnologic Ferdinand I    - Ionita Gheorghe 
5. Scoala gimnaziala nr. 13     - Persu Mihai 
 Gradinita cu program normal nr. 6  
 Gradinita cu program prelungit nr. 14  
 Gradinita cu program prelungit nr. 3  
6. Colegiul Naţional de Informatică « Matei Basarab » -  Mihailescu Gheorghe 
 Gradinita cu program prelungit Nord 2 
7. Liceul de Arte “Victor Giuleanu”  - Bobeanu Maria 
8. Scoala gimnaziala “Take Ionescu” - Olteanu Marin 
 Gradinita cu program prelungit “Cozia”  
 Gradinita cu program normal “Micul Print”  
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 Gradinita cu program normal “Toti Sfintii”   
9. Scoala gimnaziala nr. 4 - Nuica Ionut Eduard 
 Gradinita cu program normal Copacelu”  
 Gradinita cu program prelungit “Dumbrava minunata”  
 Gradinita cu program normal” Lizuca”  
10. Scoala gimnaziala nr. 5 - Preda Maria Carmen 
 Scoala gimnaziala “Goranu”    
 Gradinita cu program normal “Lespezi”  
 Gradinita cu program normal “Goranu”  
 Gradinita cu program prelungit “ Nicole Balcescu”  
 Gradinita cu program normal nr. 2  
11. Scoala gimnaziala “I.Gh.Duca” - Pandurasu Adrian Iulian 
 Gradinita cu program prelungit “Traian”  
 Gradinita cu program normal nr. 16  
12. Colegiul de silvicultura si protectia mediului  - Pruteanu Costel Bogdan 
13. Colegiul Economic - Boban Liviu Emil  
14. Colegiul Energetic - Tardea Dumitru   
15. Scoala gimnaziala “Anton Pann” - Dobrete Adina Florentina 
  Gradinita cu program prelungit “Ostroveni 2”  
16. Scoala gimnaziala “Colonie”  - Costinescu Bogdan Ilie 
 Gradinita cu program normal “Colonie” 
 Gradinita cu program normal “Stolniceni”  
17. Liceul tehnologic “General Magheru” - Veteleanu Ninel Eusebiu 
18. Liceul tehnologic ”Oltchim”  - Ioniţă Gheorghe 
19. Liceul “Antim Ivireanu” - Musat Constantin 
 Gradinita cu program prelungit “Nord 1”  
 Gradinita cu program normal nr. 7  
20. Liceul tehnologic “Capitan Nicolae Plesoianu”  - Voicu Iulian 
 Scoala gimnaziala “Spiru Haret”  
 Gradinita cu program normal nr. 5 
21. Scoala gimnaziala nr. 10 -    Muşat Constantin 
 Gradinita cu program prelungit  Ostroveni 1  
22. Seminarul Teologic  Ortodox   “Sf. Nicolae”   - Pandurasu Adrian Iulian 
 Scoala gimnaziala “Waldorf”  
 Gradinita cu program prelungit “Waldorf”  
23. Gradinita cu program normal “Teleki” - Bobeanu Maria 
24. Gradinita cu program prelungit  “Happy Kids” - Nuica Ionut Eduard 
25. Gradinita cu program normal  “Sfanta Ioana Antida”  - Preda Maria Carmen 
26. Gradinita cu program prelungit “Piticot” - Voicu Iulian 
27. Scoala Postliceala F.E.G.      -  Boban Liviu 
28. Scoala sanitara postliceala Carol Davila  -Dobrete Adina Florentina 
29. Gradinita Principesa Maria - Persu Mihai 

Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe a solicitat înlocuirea sa de la Liceul 
Ferdinand I şi de la Liceul Oltchim. Domnul consilier Voicu Iulian este de acord  sa fie 
nominalizat în locul domnului Ioniţă la Liceul Ferdinand I, iar domnul Ioniţă Gheorghe să 
meargă la Liceul „Capitan Nicolae Plesoianu”.  

Referitor la solicitarea domnului Ioniţă Gheorghe de schimbare de la Liceul Oltchim 
în locul său a fost numit domnul consilier local Persu Mihai, iar domnul Ioniţă Gheorghe  a 
fost nominalizat în locul domnului Persu Mihai la Scoala gimnaziala nr.13. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Comisia pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii din cadrul unităţilor de învaţământ preuniversitar din 
municipiul Râmnicu Vâlcea, inclusiv propunerile prezentate în plenul şedinţei. 
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Cu vot unanim se desemnează reprezentanţii Consiliului Local în comisia pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii din cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din 
municipiu, conform anexei care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Începând cu data adoptării hotărârii, orice prevederi contrare stabilite prin hotărâri 
ale Consiliului Local îşi încetează aplicabilitatea. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Iulian Voicu: Întrucât s-a încheiat 
mandatul meu de preşedinte de şedinţă urmează să faceţi propuneri pentru un nou 
preşedinte. 

Domnul Cocoş Vasile l-a nominalizat pe domnul Mihăilescu Gheorghe pentru 
funcţia de preşedinte de şedinţă pentru lunile decembrie 2014, ianuarie şi februarie 2015. 

Nemaifiind alte propuneri se supune aprobării alegerea  în funcţia de preşedinte de 
şedinţă al Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea a domnului consilier local, 
Mihăilescu Gheorghe. 

Cu vot unanim se alege în funcţia de preşedinte de şedinţă al Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea domnul consilier local, Mihăilescu Gheorghe, pe o perioadă 
de 3 (trei) luni, respectiv: decembrie 2014, ianuarie şi februarie 2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă Iulian Voicu: Declar închise lucrările şedinţei de 
astăzi. Vă mulţumesc pentru participare. 
 
 
 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETAR MUNICIPIU, 
 
                       Iulian VOICU                                  jurist Ion DIDOIU 
  
 
 
 
Red. R.M. 
 1 ex. 


